

7D5N 北京+唐山文化游

BEIJING+TANGSHAN CULTURAL TOUR

Tour Code: COJ





中国

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.







Hetou Old Street 河头老街



情简行程

启程 才 北京

(机上用餐)

☑ 抵达后入住酒店

第二天 北京

(早/午/晚)

- ☑ 天坛
- ☑ 前门大街
- ☑ 大栅栏步行街
- ☑ 北京坊

第三天 北京

(早/午/-)

- ☑ 天安门广场
- ☑ 故宮(太和殿、中和殿、保和殿、乾清宮、坤宁宮) ※ 故宫每逢周一关闭,如遇故宫闭馆或限流,调整为恭王府+景山公园俯瞰故宫全景
- ☑ 什剎海风景区
- ☑ 漫步老北京胡同
- ☑ 烟袋斜街

第四天 北京

(早/午/晚)

- ☑ 黄花水长城
- ☑ 奥林匹克公园 外观鸟巢+水立方
- ☑ 车游北京城市副中心通州景观

北京 🖨 (210公里) 唐山 第五天

(早/午/-

- ☑ 启新1889文化产业园
- ☑ 唐山宴饮食文化博物馆
- ☑ 河头老街

筆六天 唐山 🖨 (210公里) 北京

(早/午/晚)

- ☑ 赵庄早市(逛当地居民市场, 赠送唐山特产棋子烧饼每人1枚)
- ☑ 大唐兴国禅寺
- ☑ 培仁里街
- ☑ 第三空间综合体

第七天 北京 🛪 回程

(机上用餐)







✓5早餐/5午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 玫瑰花园烤肉自助餐
- ★ 北京烤鸭
- ★ 老北京风味
- ★ 酸菜鱼风味
- ★ 唐山风味

观光景点:

北京

- ◆ 故宮 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心、面 积达72万平方米,是世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大 部分、南为工作区、即外朝、北为生活区、即内廷。外朝内廷的所有建 筑排列在中轴线上,东西对称,秩序井然。
- ◆ 天坛 中国现代最大坛庙建筑、它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙、 主要包括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。
- ◆ 黄花城水长城 北京黄花城水长城旅游区为国家AAAA级景区,景区因 三段长城入水而得名,长城与水相连,又称"乘船游览的长城"。景区 内山清水秀、长城雄伟壮观、既有江南水乡的优雅风韵、又有塞外北国 的壮美风光,可谓集南北风光为一体,融自然人文为一身,故有"塞外 景、江南风、尽在水长城"的美誉。
- 启新 1889 文化产业园 一启新1889由百年历史的启新水泥厂改造而成 ,既有硬核机械美学,又有沉浸式怀旧体验,随手一拍都是复古工业大 片!
- ◆ 唐山宴饮食文化博物馆 一座能吃的博物馆, 里面有小山风情街、乡愁 作坊街和特色美食街,此外,里面还有两个民俗博物馆,分别是饹馇博 物馆和板栗博物馆,在这里,人们可以一边品尝美食,一边了解当地的 历史文化。
- ◆ 河头老街 一条具有深厚历史底蕴和独特文 化魅力的文旅街区。街区长 度约1000米,总面积约为2平方公里,构建了"一河一湖两街三岛"的功 能格局,主要建设有水舞秀剧场、摩天轮、六大主题文化广场等景观景 点。
- ◆ **培仁里街** 依托于百年前培仁女中老校址,在原有旧址楼修缮改造的基 础上、策划、增建和完善了6栋风格相同的建筑、形成上个世纪初的建筑 风格集群。以培仁教育记忆博物馆为核心,以街区空间承载历史文化记 忆和生活业态,成为一条建筑仿古、文化怀旧、业态时尚的城市文化活 动街区。
- ◆ **第三空间综合体** 第三空间综合体的设计师是中国著名建筑设计师李兴 钢,他也是国家体育场"鸟巢"的设计师。



酒店住宿(5晚)

✔ 北京石景山希尔顿欢朋酒店或同级

x2晚

✓ 潮白河喜来登酒店或同级

x1晚 x1晚

✓ 唐山富力洲际酒店或同级

x1晚

✓ 北京大兴丽筠酒店或同级

推荐自费: 杂技表演+三轮车胡同游+唐王东征打铁花演绎+车游CBD夜景=人民币400/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





D1 DEPART 7 BEIJING (MOB)

☑ Check in hotel after arrival

D2 BEIJING (B/L/D)

- ☑ Qianmen Pedestrian Street
- ☑ Dashilan Pedestrian Street
- ☑ Beijing Fang

D3 BEIJING

- ☑ Tian An Men Square
- ✓ Forbidden City (Taihe Hall, Zhonghe Hall, Baohe Hall, Qianqing Palace, Kunning Palace)

(B/L/-)

- The Forbidden City is closed every Monday. If the Forbidden
 City is closed or has limited capacity, it will be adjusted to
- City is closed or has limited capacity, it will be adjusted to Prince Gong's Mansion + Jingshan Park to overlook the panoramic view of the Forbidden City.
- ☑ Shichahai Scenic Area
- ☑ Hutongs of Beijing
- ☑ Yandaixie Street

D4 BEIJING (B/L/D)

- ☑ Huanghuacheng Water Great Wall
- ☑ Olympic Park Outside visiting Bird's Nest+Water Cube
- ☑ Bus tour of Tongzhou landscape in Beijing's urban sub center

BEIJING (210km) TANGSHAN (B/L/-)

- ☑ Qixin 1889 Cultural Industry Park
- ☑ Tangshan Banquet Food Culture Museum
- ☑ Hetou Old Street

TANGSHAN (210km) BEIJING (B/L/D)

- ☑ Zhaozhuang Morning Market
- ✓ Datang Xingguo Zen Temple
- ☑ Peirenli Street
- ☑ Third Space Complex

D7 BEIJING ARRIVE (MOB)



✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 3 Dinner Special Cuisine:

- ★ Rose Garden Buffet
- ★ Roasted Duck
- ★ Beijing Cuisine
- ★ Suan Cai Yu Cuisine
- ★ Tangshan Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

BEIJING

- ◆ Forbidden City The largest and best preserved collection of ancient buildings in China. The complex is divided into two sections Inner Court the living quarters and Outer Court the working area.
- ◆ **Temple of Heaven -** s a place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray for good harvest.
- Huanghuacheng Water Great Wall Beijing Huanghuacheng Water Great Wall Tourist Area is a national AAAA level scenic spot, named after three sections of the Great Wall that enter the water. The Great Wall is connected to the water and is also known as the "Great Wall for boat tours". The scenic area boasts beautiful mountains and clear waters, and the Great Wall is majestic and spectacular. It combines the elegant charm of a water town in Jiangnan with the magnificent scenery of a northern country beyond the Great Wall.
- ◆ Qixin 1889 Cultural Industry Park Qixin 1889 was transformed from the century old Qixin Cement Plant, featuring both hardcore mechanical aesthetics and immersive nostalgic experiences. Every snap is a vintage industrial blockbuster!
- ◆ Tangshan Banquet Food Culture Museum a foodie museum with a small mountain style street, nostalgic workshop street, and specialty food street. In addition, there are two folk museums inside, namely the Nang Museum and the Chestnut Museum. Here, taste delicious food while learning about the local history and culture.
- Hetou Old Street cultural and tourism district with profound historical heritage and unique cultural charm. The block has a length of about 1000 meters and a total area of about 2 square kilometers, constructing a functional pattern of "one river, one lake, two streets, and three islands". The main attractions include a water dance show theater, a Ferris wheel, and six major themed cultural squares.
- ◆ **Peirenli Street** Relying on the old school site of Peiren Girls' High School a hundred years ago, on the basis of the repair and renovation of the original site building, 6 buildings with the same style were planned, added and improved, forming an architectural style cluster at the beginning of the last century. With the Peiren Education and Memory Museum as the core, it carries historical and cultural memory and life formats with block space, and has become an urban cultural activity block with antique architecture, cultural nostalgia and fashionable formats.
- ◆ The designer of the Third Space Complex The designer of the Third Space Complex is the famous Chinese architect Li Xinggang, who is also the designer of the National Stadium "Bird's Nest".



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Hampton by Hilton or similar
- ✓ Sheraton or similar
- ✓ Tangshan FULI Intercontinental Hotel or similar
- ✓ Beijing Daxing Radisson or similar

- x 2 Nights x 1 Night
- x 1 Night
- x 1 Night

Optional Tour : Acrobatic Performance+ Tricycle Tour With Hu Tongyou + Tang Wang's Eastern Expedition With Iron Flower Performance + Bus Tour Of CBD Night View= RMB400/PERSON

General Information

· 北京 BEIJING ·



货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB		信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.50		拨号代码 Dial Code	中国	: +86
\$ € ¥/	10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*			China	: +86
电压 Voltage	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V		插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different	中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia		行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.	
气候 Weather	□ Spring 春季3月 – 5月	Summer 夏 6月 – 8月		.utumn 秋季 月 – 11月	── Winter 冬季12月 – 2月
Wednes	Mar to May	Jun to Aug		ep to Nov	Dec to Feb
- 	10℃ ~ 25℃	33°C ~ 22°		4°C ~ 9°C	10°C ~ −3°C
					Subject to weather of the day *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330	B737		B787	
Departure Da 出发日期:	ate:		Flight: 航班行程:		
Tour Fare: 团费:			Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加		
Tipping: 小费:			Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:			Travel Insurance: 旅行保险:		
			TOTAL: 总数:		
	GD Partner:				



GD Partner:		